

## **Referat af bestyrelsesmøde lørdag den 17. marts 2018 kl. 15.15 Nissedalen 3 hos Jytte.**

1. *Velkomst.*

**Ved Uffe: Tilstede: Jytte, Søren, Frank, Momme, referent Hans**

2. *Meddelelser:*

a. *Velkomstbreve sendt til:*

*Karin & Bent-Ole Bohn, Ekkodalen 10*

*Per Larsen, entreprenør, har købt Alfedalen 2*

b. *Ebert Christensen, mangeårigt medlem ( Nissedalen 18) død. Dec. 17.*

c. *Dialogmøde Kalundborg kommune/Visit Sjælland*

*v/ borgmester Martin Dam & direktør Jens Müller, Visit Sjælland*

**UH: Der var mødt ca. 250 personer op til dialogmøde.**

**På mødet blev der fortalt om udlejning af sommerhuse. I Nordvestsjælland er det kun ca 5% af sommerhusene der bliver lejet ud, hvilket er lavt, i forhold til resten af landet.**

**Der blev også gennemgået reglerne for håndværkerfradrag, og til sidst havde nogle sommerhuse byggefirmaer præsentation af deres produkter.**

d. *Møde 17.3.kl.10 hos Susanne Brink Saltbækvængets Grundejerforening vedr. lokalafd. Landliggerudvalget med følgende dagsorden:*

1. *Præsentation af de tilstedeværende*

2. *Godkendelse af dagsordenen*

3. *Hvem skriver referat?*

4. *Persondataforordningen*

5. *Kystsikring*

6. *Buskørsel.*

7. *Skal der afholdes flere af denne slags møder?*

8. *Eventuelt*

**UH: Buskørsel er blevet nedprioriteret, og man har i dag mulighed for at bestille en flexbus, hvis man skal benytte offentlig transport uden for de normale bustider.**

**Næste møde finder sted den 9/9 2018**

3. *Generalforsamling den 26.5.2018.*

a. *Aktiviteter 2018*

**Uffe udsender aktivitets oversigt senere, men den blev godkendt.**

**Opsættes i infokassen på klinten**

b. *Regnskab 2017 v/ Jytte*

**Regnskab for 2017 blev godkendt**

c. *Budget 2018 revideret (se i øvrigt punktet vejlaug)*

**Budget for 2018 blev godkendt, og eventuelt ekstra kontingent til Vejlaug blev også godkendt.**

d. *Budgetforslag 2019*

**Budgetforslag for 2019 blev godkendt.**

e. *Dagsorden generalforsamling 2018.*

**Jytte er klar til at tage en tørn mere, Momme vil efter eget ønske stoppe i bestyrelsen, og Søren vil gerne tage over efter Momme. Vi skal derfor finde en ny suppleant til bestyrelsen.**

4. *Data/Privatliv*

*EU dataforordning bliver omdelt til nærmere orientering.*

*Jeg vil foreslå at Ib Geert kommer og giver os en redegørelse på vores næste bestyrelsesmøde: dato ?*

**Ib bliver inviteret til næste møde for at fortælle om Persondataforordningen, og bestyrelsen vil honorere Ib for at udføre det arbejde som er nødvendigt for at vi som forening lever op til lovgivningen.**

5. *Drænarbejdet 2017*

*Klintevejen – orientering v/ Hans & Uffe*

**Uffe var tilfreds med at han havde været der under det meste af arbejdets udførelse. Drænarbejdet er blevet udført tilfredsstillende, selvom entreprenøren var lidt længe om at komme i gang.**

6. *Klintevejen: Projekt.*

*Hastighedsbegrænsende foranstaltning blev efterspurgt endnu engang på Generalforsamlingen 2017. Vi bør have en kommentar, så vi kan redegøre for punktet under beretningen den 26.5.*

**Uffe kom med en ide om at lave nogle chikaner ved hjælp af kørebanefliser, og vi blev enige om, at vi i første omgang vil lave 2 chikaner.**

**Det skal dog først fremlægges på generalforsamlingen og der skal indhentes de nødvendige tilladelser fra Kalundborg kommune, inden vi går i gang med at lave dem.**

7. *Svenstrup strand vejlaug.*

*Ekstraordinær opkrævning af kontingent nødvendig.*

*På grund af vejens beskaffenhed skal den have et løft med affræsning, planering med vejhøvl m.m.*

*Mit svar til Kim Lauridsen / vejlaugets bestyrelse, udleveres på mødet.*

**Bestyrelsen bakker op om at Strandvejen skal renoveres, og hvis det er nødvendigt er det ok, at vi skal betale et ekstraordinært bidrag til Vejlaugget, da der måske ikke vil være nok penge i Vejlaugget kasse, til at gennemføre dette projekt.**

8. *Sct. Hans:*

*Nedsættelse af udvalg.*

*Der bør vælges 1 tovholder.*

*Desuden foreslår jeg, at der vælges min. 2 medlemmer til udvalget.*

**Dette emne tages op på generalforsamlingen.**

9. *Brolaug nedsættes.*

*a. Forslag: 1 bestyrelsesmedlem som tovholder  
+ 2 medlemmer*

*b. Skitse på ophalerdæk –  
Optalt til ca. 17 elementer,  
d.v.s. ca. 220 cm x 88 cm  
længde ca. 220 cm x 1500 cm*

*Det store spørgsmål er, om vi skal ansøge Kalundborg kommunes Kyst- og miljøafdeling.*

*I så fald vil jeg foreslå, at der samtidig skal søges om opstilling af et ophaler spil, I og med at brinken har en stigning på ca. 15 gr.*

*Min opfattelse er, at vi skal ansøge.*

**Uffe fremviste nogle tegninger på hvordan dækket på ophaler dækket skal laves, og Uffe vil indhente nogle priser på materialer til dette.**

**Den vil ligeledes kunne bruges som adgang ved livredning fra stranden i tilfælde af ulykke – en mulighed vi ikke har i dag.**

**Vi har SOS stander nr. J151 samme sted.**

**Med hensyn til at søge var der noget usikkerhed om, hvem man skal søge tilladelse hos, og stemningen var at vi laver ophalerpladsen så nænsomt som muligt overfor naturen, og at den skal tages ind hvert efterår, på samme måde som vi nu gør med badebroen.**

10. *Eventuelt*

**Vi snakkede om eventuelt at invitere Jørgen Junge fra Din Alarm til at komme på generalforsamlingen og under eventuelt at fortælle og deres App.**

11. *Næste møde?*

**Lørdag den 21 april kl. 14.00**

PBV

Uffe

**NB:**

**Et emne vi ikke nåede at behandle på mødet, var, at på grund af den meget våde vinter, har Uffe og jeg bestilt to træk vejmaterialer og en gravemaskine til at komme onsdag den 21. så vi kan få repareret de opkørte stikveje inden påske, da der i dag er risiko for, at man kan komme til at sidde fast i mudder. Dette vil koste ca 15.000 kr. men er desværre nødvendigt.**